



STEEL PID

The STEEL range goes one step further and transcends the Home use. It is a semi-professional coffee machine for home, offices, and even the Hospitality channel.

The PID version offers a professional performance: Ø 58mm filter holder, external adjustable OPV, and an external PID display for temperature setting, adjustable pre-infusion, stand-by option, and much more.

La gamme STEEL va encore plus loin et transcende l'usage domestique. C'est une machine à café semi-professionnelle pour la maison, les bureaux et même le canal Hospitality.

La version PID offre des performances professionnelles : porte-filtre Ø 58 mm, OPV réglable externe, et un afficheur PID externe pour le réglage de la température, pré-infusion réglable, option stand-by, et bien plus encore.



Thermodynamic group with PID control. Thermal stability. Quality in a cup. **Less lime scale build-up.** Stainless steel circuit reduces lime scale build-up. **Unlimited steam.**

Groupe thermodynamique avec contrôle PID. Stabilité thermique. La qualité dans une tasse. **Moins d'accumulation de calcaire.** Le circuit en acier inoxydable réduit l'accumulation de calcaire. **Vapeur illimitée.**



Healthy 100%. AISI 316 stainless steel water circuit. No metal migration in water. Complies with European standard EN 16889.

Sain à 100%. Circuit d'eau en acier inoxydable AISI 316. Pas de migration de métaux dans l'eau. Conforme à la norme européenne EN 16889.



Clean water. Water is constantly renewed and clean for every cup of coffee. The water does not stand in the boiler, constantly reheated so the taste and smell of the coffee are unaffected.

Eau propre. L'eau est constamment renouvelée et propre pour chaque tasse de café. L'eau ne reste pas dans la chaudière, constamment réchauffée pour que le goût et l'odeur du café ne soient pas affectés.

MAIN FEATURES / CARACTÉRISTIQUES PRINCIPALES



5 YEAR WARRANTY



Thermoblock group. Professional group. State-of-the-art technology. Healthy 100%, great thermal stability, clean water, less lime, unlimited steam.
Groupe thermobloc. Groupe professionnel. Technologie de pointe. 100% sain, grande stabilité thermique, eau propre, moins de calcaire, vapeur illimitée.

MODELS



UNO PID BLACK&WOOD



UNO PID WHITE&WOOD



UNO PID FULL STAINLESS STEEL&WOOD



DUO PID BLACK&WOOD



DUO PID WHITE&WOOD



DUO PID FULL STAINLESS STEEL&WOOD

TECHNICAL DATA

	UNO PID	DUO PID *
Dimensions (w/h/d, in)	10.63/14.20/12.40	10.63/14.20/12.40
Power	120V / 1050W	120V/2100W
Weight (lbs)	26.50	33
Water capacity (L)	2	2
Body	Metal	Metal
Pump pressure (atm)	by OPV	by OPV
Thermostat coffee/steam	by PID	by PID

* with NEMA 5-20P plug

